## **FUJAIRAH PRIVATE ACADEMY**

Principal: Ms. Jan Brettingham



## مدرسة الفجيرة الخاصة

مديرة المدرسة: السيدة جان برتنجهام

التاريخ: 10 يونيو 2025 المرجع:092/ أولياء/ 2024

10 June 2025 092/Par/24

Dear Reception(KG2) parents,

We wish to invite you to the Reception (KG2) Graduation as the children prepare to move from Early Years into Grade 1 at the start of the new school year. This is on Wednesday 18<sup>th</sup> June from 08:30 am until 09:30 am in the small gymnasium.

We have attached a design for a gown with a scarf in the colour of their class. If you are unable to have this made by next week then the scarf with ordinary school uniform would be acceptable. All children should be in their regular school uniform (not PE) on this day.

Please enter school through the Primary gate and then via the main Primary entrance where you will be greeted and directed. If you arrive early, a waiting area will be provided.

We look forward to you joining us on Wednesday 18th June.

Please contact Mr David Farquharson, Vice Principal via the school office if you have any questions.

Yours sincerely,

Jan Brettingham Ms

Principal

السادة/ أولياء أمور الصف الثاني روضة الكرام،

يسرنا دعوتكم لحضور حفل تخرج أطفال الصف الثاني روضة، حيث يستعد الأطفال للانتقال من مرحلة رياض الأطفال إلى الصف الأول الأساسي في بداية العام الدراسي الجديد، الحفل يوم الأربعاء 18 يونيو من الساعة 8.30 إلى 9.30 صباحًا بالصالة الرياضية الصُغرى.

مرفق صورة توضيحية لرداء التخرج مع وشاح باللون الخاص بصفهم، نعتذر لسيادتكم لضيق الوقت، إذا لم تتمكنوا من الانتهاء من تجهيزه في الوقت المحدد الأسبوع القادم فيمكن أن يرتدي الأطفال الوشاح الخاص بلون صفهم فقط مع الزي المدرسي وليس الزي الرياضي.

يُرجى الدخول من بوابة المرحلة الإبتدائية، ثم من الباب الرئيسي للمرحلة الإبتدائية حيث سيتم الترحيب بكم واصطحابكم إلى المكان. إذا تم الوصول قبل الموعد سيتم توفير أماكن للإنتظار.

يُرجَى التواصل مع الأستاذ/ دافيد رئيس قسم المرحلة الإبتدائية من خلال مكتب المدرسة إذا رغبتم بالمزيد من الاستفسار

وشكرا،

ع بد لا لي محمد دلهجنايا ناج

المددة